
8. Eventuelt ()

bilag

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 13.01.2010

Manu Sareen (B) stillede spørgsmål i tilknytning til en henvendelse fra funktionslærere om 
justeringer på integrationsområdet.

Pernille Gaarde Bendix (F) stillede spørgsmål om centertanken i forbindelse med en henvendelse fra 
bestyrelsen ved Adventskirkens fritidshjem.

Efter udvalgsmødet fremlagde borgmesteren en plan for udvalgets arbejdet frem mod 
budgetseminaret i marts. Den administrerende direktør præsenterede forvaltningens organisation, 
herunder en række af de udfordringer udvalget kommer til at behandle i løbet af valgperioden. 




